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Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 19.08.2010

Lisbeth Jensen, Vanløse Byvej spurgte til punkt 7 på dagsordnen. En gruppe af beboere på Vanløse 
Byvej er vrede de over, at det ikke på mødet med forvaltningen den 7. juli, der var indkaldt af 
forvaltningen, var muligt at drøfte boldhegnets placering, og borgerne er vrede over, at formanden 
for lokaludvalget på mødet tog forvaltningens part og ikke ville give plads til at andre forhold kunne 
drøftes.
Formanden svarede kort på spørgsmålet: Mødet var efter min mening ikke tænkt som en drøftelse af 
hegnet, men det samlede område - fra Vanløse Skole, Hallerne over Vanløse Byvej til Engen, 
inklusiv trafikforhold og inklusiv parkering, og ganske rigtigt med fokus på den idrætsmæssige side 
af sagen, da mødet var med KFF. Lokaludvalget gav tilbage i maj høringssvar i forhold til hegnets 
placering et svar der blev bekræftet på lokaludvalgets møde i juni og har derved givet sin mening til 
kende i forhold til hegnet. Lokaludvalget ønsker ikke at hegnet skal placeres, hvor det er, men det er 
ikke lokaludvalgets afgørelse. Nu er tilladelsen givet, og det kan man ikke forvente, at 
forvaltningsrepræsentanter kan gå i dialog om på et møde. Lokaludvalget bør erkende, at der ikke er 
nogen politikere, der ønsker at diskutere hegnet eller kunstgræsbanerne. Punktet vil blive drøftet 
under dagsordnens punkt 7.




